
Burgemeester Renaat Huysmans 
lijsttrekker voor N-VA 
Het bestuur van de Kapelse N-VA-afdeling besliste unaniem om huidig burgemeester 
Renaat Huysmans opnieuw aan te duiden als lijsttrekker voor de gemeenteraads-
verkiezingen van oktober 2024.

Renaat, was het een gemakkelijke 

beslissing om in 2024 de lijst te trekken? 

Renaat: “Ik moet toegeven dat ik even heb 
moeten nadenken en overlegd heb met 
mijn vrouw, mijn dochter en enkele intimi 
binnen de partij. De combinatie huisarts/
burgemeester is niet altijd evident, maar 
met een goede organisatie lukt het wel. 
Bovendien vind ik dat we met deze ploeg 
mooi werk leverden en de meeste punten 
uit ons bestuursakkoord verwezenlijkten. 
Ook dat heeft mijn beslissing beïnvloed: 
we moeten ons werk verderzetten.”

Kan je een overzicht geven van wat jullie 

deze legislatuur realiseerden? 

Renaat: “De lijst is lang, indrukwekkend, 
verre van volledig, en in de volgende 
maanden komen we er uitgebreid op terug 
zodat onze inwoners goed geïnformeerd 
zijn.  Ik doe een poging.”

Infrastructuurwerken
“Op het vlak van infrastructuurwerken, 
zijn we deze legislatuur gestart met de 
heraanleg van de Spoorwegstraat en de 
verfraaiing van de stationsomgeving. 
Daarna werd het administratief centrum 
gemoderniseerd om een betere dienst-
verlening mogelijk te maken. We zorgden 
voor een nieuwe en bredere spoorweg-
tunnel in Ramsdonk met ruimte voor 
fietsers en voetgangers. Tegelijkertijd 
kreeg de Oudemanstraat een nieuw 
fietspad. Verder bouwden we Den ateljee 
voor de machines en het materiaal van de 
gemeente en de werkmannen, en gaven 
daar de uitleendienst onderdak. De 
Molenstraat werd heraangelegd met 
gescheiden rioleringen, met mooie en 

comfortabele fietspaden langs beide 
zijden en een bufferbekken. Aanslui-
tend vernieuwden we de fietspaden in 
de Kuiermansstraat, tussen de Donkere 
Ham en de Huttekensstraat. Verschil-
lende straten kregen een nieuwe asfaltlaag: 
de Verbindingsweg, de Hombeekseweg 
en de Hogerheistraat. Ter hoogte van de 
Baanveldstraat in Kapelle Oost legden we 
een nieuwe parking aan. De verbouwingen 
en renovatie van de buitenschoolse kin-
deropvang in Ramsdonk en de tweede-
handswinkel in de Mechelseweg, waar we 
extra noodwoningen voorzien, zijn volop 
bezig. De werken voor de heraanleg van de 
Mechelseweg en de Markt zijn gestart en 
zullen het orgelpunt  worden van zes jaar 
vernieuwend bestuur.”

Asbestvije gemeente
“Ook onze belofte om het Kapelse patri-
monium asbestarm te maken, namen we 
ter harte. We maakten het gemeentehuis 
asbestvrij en de loods van de technische 
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Beste Kapellenaar

Volgend jaar wordt een uitzonderlijk jaar 
voor onze democratie, want dan staan 
er twee belangrijke verkiezingen op de 
agenda. Federale verkiezingen op 9 juni en 
lokale verkiezingen op 13 oktober. Ik kan u 
verzekeren dat N-VA Kapelle-op-den-Bos 
gemotiveerd is om de verkiezingscampagne 
aan te vatten en alles in de strijd zal gooien 
om het gevoerde beleid te verdedigen en 
om als grootste partij van onze gemeente 
uit de stembus te komen.

In dit huis-aan-huisblad leest u dat onze 
burgemeester Renaat Huysmans opnieuw 
onze kopman is en onze N-VA-lijst zal 
aanvoeren. In onze volgende magazines en 
communicatie zullen wij u duidelijk maken 
dat de meerderheid van N-VA en Groen 
een ambitieus beleid voerde rond thema’s 
zoals ruimtelijke ordening, gezonde � nan-
ciën, milieu, duurzaamheid, verkeersveilig-
heid, mobiliteit, wonen en welzijn. Tijdens 
de volgende maanden zullen we ons N-VA-
programma en het bestuursakkoord van 
1 januari 2019 aftoetsen aan de realisaties 
en aan u voorleggen ter evaluatie. Het is 
evident dat een tweede bestuursperiode 
noodzakelijk is om alle lopende realisaties 
af te ronden en nieuwe ambities toe te 
voegen. En daar gaan we voor!

Stilaan loopt 2023 naar zijn einde en dan 
moeten we stilstaan bij de gebeurtenissen 
in de wereld. De oorlogen in Oekraïne en 
in Israël maken dat Kerstmis meer dan ooit 
een symbool is van hoop op het neerleg-
gen van de wapens en op een duurzame 
vrede … 

In naam van het volledige bestuur wens ik 
u een prettig eindejaar met � jne feestdagen 
en voor 2024 veel geluk en een goede 
gezondheid.

Hendrik De 
Vleeschouwer 
Voorzitter 

Kapelle-op-den-Bos
DECEMBER 2023, NR. 3 I HENDRIK DE VLEESCHOUWER, OOSTDIJK 14 B14, 1880 KAPELLE-OP-DEN-BOS

www.n-va.be/kapelle-op-den-boskapelle-op-den-bos@n-va.be N-VA Kapelle-op-den-Bos



dienst – die vol asbest zat – werd gesloopt. Ook de 
Smidse aan de Mechelseweg werd asbestvrij 
gemaakt en het dak van de gemeentelijke basis-
school De Kei staat nog op de agenda.” 

Veiligheid als speerpunt 
“Daarnaast hebben we fors geïnvesteerd in de 
politie met onder andere de aanwerving van twee 
extra medewerkers om met de mobiele flitscamera 
op pad te gaan. We installeerden ook drie traject-
controles op drukke assen in onze gemeente.” 

Wat zijn de plannen voor de toekomst?

Renaat: “Het werk is niet af en daarom willen we op 
de ingeslagen weg verdergaan. We willen fors inves-
teren in betere en veiligere leefomgevingen en ons 
dorp klaarmaken voor de klimaatuitdagingen. Ons 
erfgoed bewaren en er nieuwe bestemmingen aan 
geven, waardoor de verschillende deelgemeenten 
gevoelig opgewaardeerd worden. Ons rijk vereni-
gingsleven nog beter ondersteunen. Blijven inves-
teren in mensen en een goede dienstverlening en 
nog zoveel meer. Straks zal zes jaar extra nog niet 
genoeg zijn.” 
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DE AANLEG VAN DE PARKING 

    zal de verkeersdrukte aan basisschool de Kiem beperken;

    biedt een oplossing voor het verminderde aantal parkeer-
plaatsen in de Mechelseweg;

    voorziet de nodige bekabeling voor de plaatsing van 
voldoende laadpalen voor elektrische wagens;

    wordt in het najaar nog verfraaid met de aanplanting van 
17 bomen en bijna 250 meter haag;

    geeft ondernemers, handelaars, bewoners en bezoekers 
de mogelijkheid om veilig en kortbij te parkeren.

Parking Baanveldstraat ingehuldigd
Op het hoekperceel van de Baanveldstraat en de Verbindingsweg werd de voorbije maanden een gloednieuwe parking voor 45 
wagens aangelegd. Voor � etsers kadert dat project in de toekomstige aanleg van de � etssnelweg F44 langs de Hombeekseweg en 
de verbinding met de F23 langs het kanaal, waarvan het traject langs de parking loopt.

Ambitieuze Jong N-VA-er in Kapelle-op-den-Bos
Onlangs werd ons bestuurslid Süleyman Celik benoemd tot bestuurslid bij YATA Belgium. 
Dat is de officiële jongerenorganisatie verbonden aan de NAVO, die zich toelegt op het 
bevorderen van trans-Atlantische belangen. Hij zal achter de schermen een actieve rol spelen 
bij de voorbereiding van de viering van het 75-jarige jubileum van de NAVO, terwijl hij zijn 
jonge talent op het gebied van internationaal recht verder ontwikkelt en benut binnen een 
uitgebreid netwerk van vertegenwoordigers uit alle NAVO-landen. Proficiat Süleyman!

 22 jaar  Woont in Ramsdonk  Studeert rechten aan de VUB  Heeft een 
passie voor publiek en � scaal recht  Bestuurslid van N-VA Kapelle-op-den-Bos

N-VA Kapelle-op-den-Bos trapt de verkiezingscampagne 2024 af met onder 
andere: Maarten Merlevede, Katleen Moens, Süleyman Celik, Stefaan De Doncker, 
Sonja Thielemans, Kyell De Win, Renaat Huysmans, Hilde De Keersmaeker, Lena 
Ghysels, Geert Van de Voorde, Hendrik De Vleeschouwer, Dirk Van Humbeeck en 
Daniël Breugelmans
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Een geslaagde BBQ
Naar goede gewoonte organiseerde N-VA Kapelle-op-
den-Bos op 2 september haar jaarlijkse BBQ. Ook dit 
jaar konden de aanwezigen genieten van een heerlijk en 
uitgebreid buffet, lekkere dessertjes en een geweldige 
bediening. Het was weer gezellig!

Bedankt aan alle aanwezigen en de vele helpende handen. Onze 
volgende editie vindt plaats op 14 september 2024. Tot dan!

Herdenking Wapenstilstand
11 november kreeg dit jaar een bijzondere betekenis. 
Met de oorlogen in Oekraïne en Israël drukken heel 
wat mensen de hoop op vrede en geluk uit. Dat gevoel 
was ook aanwezig tijdens de herdenkingen in Rams-
donk, Kapelle-op-den-Bos en Nieuwenrode waar-
aan de N-VA samen met andere verenigingen en de 
school ’t Mulderke ingetogen deelnamen. Met aangrij-
pende teksten, herdenkingscreaties van de kinderen, 
bloemen en de Last Post ter ere van onze Vlaamse 
soldaten die aan het IJzerfront het leven lieten.

Kapelle zingt op de 
Vlaamse feestdag
In samenwerking met Vlaanderen Feest organi-
seerde het gemeentebestuur ter gelegenheid van de 
Vlaamse feestdag op 9 juli Kapelle Zingt. Iedereen 
kon deelnemen aan een fiets- en/of wandeltocht 
of genieten van de muzikale optredens en diverse 
standjes en randanimatie. Ook onze N-VA-afdeling 
was aanwezig met een hapje en een drankje. Het 
werd een gezellig feestje!

Rondoenk feest
Het kasteeldomein van Ramsdonk diende als 
decor voor een succesvol dorpsfeest. De N-VA was 
als sponsor aanwezig met een grote stand waar 
bezoekers terecht konden voor een hapje, een 
drankje en een gezellige babbel. Onze burgemeester 
zorgde voor de officiële opening. Een meer dan 
gezellig feestje waarbij onze Vlaamse leeuw niet 
mocht ontbreken! 

N-VA Kapelle-op-den-Bos in actie

www.n-va.be/kapelle-op-den-bos



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


